
Zápis z valné hromady MC Milínek

Termín konání: 31. března 2022 - od 20 h v herně MC

Přítomni:
Celkem 5 členů -vizPrezenční listina v příloze.

Pro přijetí rozhodnutí musí hlasovat minimálně 3 členové.

Předsedající valné hromady: Petra Kalíková, členka rady

Program:
1. Přivítrání a schválení programu jednání valné hromady
2. Činnost spolku v roce 2021 včetně zpíáw a schválení hospodaření v roce 2021

3. Volbarady MC
4. Plránovaná činnost spolku v roce2022
5. Rozpočet pro rck2022
6. Členství
7. Různé
8. Diskuze
9. Závěr

,Ad 1:

Program valné hromady jednomyslně schválen.

Ad2z
Byla prezentována zpráva rady spolku o činnosti spolku v roce 2021 - zejména o akcích pořádaných MC Milínek
v roce 202I (Jamí setkr{ní - květen 2021, Drakiáda - ííjen 2021, D!ňobraní - listopad 202|, l. milínský swap -
listopad 202l,Yánoční sbírka pro Azyloqý dům Příbram), uzavření dětské hemy zdůvodu Covid do května 2021,

zavedeni rezervačního systému do dětské herny.

Dále bylo Radou spolku prezentováno finanční hospodďení spolku v roce 202I, byl předložen přehled příjmů a
výdajů, stav majetku azávazků, tedy účetní lnávěrkapro rok 2a2l,vyúětování dotace poslgrtnuté obcí, stav pokladny

k 31.12.202l : 1 1,200,- Kč.

Valná hromada vza|a na vědomí zprávlt Rať o činnosti spolku v roce 202l a jednomyslně schválila úěetní uzávěrku

pro rok 202 l.

Ad 3:

Byli navženi následující ělenové spolku zaéleny Rady spolku pro období od dubna 2022 až do dubna 2025:

Petra Kalíkova, Lucie Srbková a Simona Sadílková

Valná hromada navržené členy Rady spolku jednomyslně schválila (všichni pro).

Ad 4:

Radou byl předložen plán akcí spolku pro období duben - prosinec 2022. Od ledna do bíema (včetně)' 2022 se

uskuteěnily následující akce spolku - Dobrodružná cesta za pokladem (únor 2022), Masopustní pruvod Milínem (únor

2022), Jarní swap (březen 2022).



Plránované akce pro období duben - prosinec 2022:
- 3,4. - akce Vynášení Morany (spoleěná akce s Knihovnou Milín)
- 11.4. -24.4. - Velikonďní stezka
- 7.5. -ÚtnO rUinna (společná akce se SRZŠ a AK Milín)
- 14.5./18.5. Společný výlet (vlakem buď do Písku nebo do Berouna)
- 2I.5. - Pochod Milínskem aneb z Milína do Milína (společná akce se SRZŠ a AK Milín)
- 5.6. - Odpoledne s hasiči
- 17.9. - Pohádkový les (přes Agenturu Velká dobrodružství, www.veldo.cz)
- říjen - Drakiáda, Podzimní swap
- listopad - Dýňobrani
- prosinec Zahájení adventu

Dále bylo navrženo konání pravidelných kreativních odpolední/večeru s dětmi/bez dětí od ziři 2022.

Dále byla odsouhlasena předběžná nabídka paní Zoubkové (Yamaha) s možností vést hudební kurzy pro děti od září
2022 v prostorách dětské herny MC. Detaily budou upřesněny dle zájmu a možností. Budeme poptávat pravide|né

divadélko v dětské herně.

Bylo navrženo uskutečnit v průběhu května, června odpolední seznamovací setkání předškolkových dětí a maminek.

VH jednomyslně schválila.

Ad 5:

Radou byl předložen návrh rozpočtu pro rok 2022.

Byla předána informace o žádosti o obecní dotaci ve výši 21.000,- Kč pro činnost spolku v roce 2022. Nicméně byla
předána i informace, že obec bude dotace přidělovat nejdřív ď 07 /2022 z důvodu jiné alokace finančních prostředků

v předchozím období.

VH vzala na vědomí.

Ad 6:

Byl prezentován aktuální počet členů spolku, kteří uhradili příspěvky pro rok 2022 - celkem 26 (z toho 9

mimomilínských), z toho i počet nově přihlášených členů spolku - celkem 5. Bylo konstatováno, že celkoqý poěet

členů spolku se nezměnil, nicméně se zv,ýšil počet mimomilínských členů a stále přibývají i noví členové.

VH vzala na vědomí.

Bylo potvrzeno finální znění letáku MC Milínek - k řešení kde udělat tisk, počet 200 ks, kam umístit (dát do MŠ,
Vítání občránků).

Y}lvzalana vědomi.

Bylo navrženo vrácení původní výše člensk;ých příspěvků na částku ve v}ši 150,- Kč pro milínské členy a 200,- Kč
pro nemilínské členy pro rok 2022,vzhledem k rozvolněným opatřením souvisejícím s Covid-l9.
VH jednomyslně schválila.

Rada sdělila" že členům jsou pruběžně poskytovrány nové průkazky.

Bude zváňeno otevření bankovního účtu spolku.



Rada informovala o zrušení mimořádných pravidel přístupu do dětské hemy s or,teOe* na Covid-l9, dále o
pokračováni azměnách v rezervačním systému spolku pro přístup do dětské herny a zrušení povinnosti vést evidenční
|isty zdůvodu Covid- 1 9.

VH vzala na vědomí.

Ad 7:

Rada MC Milínek informovala o vyjednávání nové nájemní smlouvy na prostory dětské herny s obcí Milín.
Rada dále informovala o užívrání dětské herny ukrajinslcými maminkami každé ttery a pátek dopoledne (kdy není
herna otevřena pro členy spolku).

Rada dále informovala o provedeném úklidu v dět§ké herně, prořídění hraček a záměru pořídit hračky nové (včetně

hraček pro nejmenší děti - hrací deka, houpátko, interaktivní stolek) - za tím účelem byla i dána výzva na FB.
Zároveň bude nutné vyčistit velkou stavebnici a látky v herněo včetně vymytí kuliček v dětském bazénku (v létě) a
provést úklid ještě v kancelráři spolku.
Rada dále informovala o komunikaci s ostafirími spolky v Milíně (SRZŠ, ZaKomíny, AK Milín), snaha komunikovat
ještě s Pergolou Milín.
Rada dále informovala o záměru vytvořit nové FB stránky za účelem propagace výrobků maminek, případně ostatních

osob na Milínsku.

VH jednomyslně schválila.

,Ad 8.

Diskuze proběhla u jednotlivých bodů výše

Ad 9.

Ukoněení valné hromady, poděkování a rozlouěení. /

áž*-4a4;
Zapsala : Petra Kalíková


